



Province de Québec

AVIS PUBLIC

ADOPTION DU RÈGLEMENT 899-2018

Est par la présente donné par la soussignée que lors de la séance extraordinaire du Conseil de la Ville de Huntingdon tenue le 15 février 2018, les membres du Conseil ont adopté le règlement 899-2018 décrétant une dépense de 1 620 000 \$ et un emprunt de 1 620 000 \$ pour la construction d'un garage municipal.

La Ville de Huntingdon a déposé une demande d'aide financière dans le cadre du Programme d'infrastructures Québec-Municipalités (PIQM), Sous-volet 5.1 -Réfection et construction des infrastructures municipales (RECIM) - et la demande a été jugée prioritaire par le ministère des Affaires municipales et de l'Occupation du territoire.

Toute personne intéressée peut consulter ce règlement à l'Hôtel de Ville sise au 23 rue King à Huntingdon durant les heures normales de bureau.

Donné à Huntingdon, ce 22 février 2018.

PUBLIC NOTICE

BY-LAW 899-2018 ADOPTION

Is hereby given by the undersigned that at the extraordinary meeting of the Town of Huntingdon held on February, 15, the members of council adopted By-Law 899-2018 decreeing an expenditure of \$ 1,620,000 and a loan of \$ 1,620,000 for the construction of a municipal garage.

The Town of Huntingdon filed an application for financial assistance under the infrastructure Program Québec-municipalities (PIQM), subcomponent 5.1 - Repairs and construction of municipal infrastructure (RECIM) - and the application was deemed priority by the Ministry of Municipal Affairs and the Occupation of the territory.

Anyone interested may consult this By-law at the Town hall, located at 23 King Street in Huntingdon, during the normal business hours.

Given in Huntingdon, this February 22, 2018.

Denyse Jeanneau
Greffière / Municipal Clerk